

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : Y.B DATUK JOHARI BIN ABDUL GHANI
[TITIWANGSA]**

TARIKH : 16.10.2014

SOALAN :

Datuk Johari bin Abdul Ghani [Titiwangsa] minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan apakah langkah-langkah yang telah diambil oleh Kementerian Pendidikan untuk memperkasakan Sekolah Kebangsaan agar semua kaum memilih sekolah kebangsaan sebagai pilihan pertama untuk menghantar anak-anak mereka.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Sasaran jangka panjang Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) adalah untuk menjadikan Sekolah Kebangsaan (SK) sebuah pusat kecemerlangan pendidikan daripada semua segi seperti prasarana, disiplin dan keselamatan murid, pencapaian kokurikulum dan sukan, penguasaan teknologi komunikasi dan maklumat (TMK), kualiti guru dan kepimpinan sekolah. Teras Memperkasakan Sekolah Kebangsaan diperkenalkan supaya SK kekal sebagai sekolah pilihan utama masyarakat Malaysia. Tumpuan memperkasakan SK diberikan kepada sekolah rendah kerana sekolah ini mempunyai peranan penting sebagai tapak untuk menyemai dan memupuk perpaduan di antara kaum daripada peringkat awal persekolahan

Sebagai langkah untuk memartabatkan SK sebagai aliran pilihan utama dalam kalangan ibu bapa, mata pelajaran bahasa Cina dan bahasa Tamil telah diperkenalkan di SK. Dalam konteks ini, kepelbagaian kemahiran berbahasa dapat diperkasakan di SK di samping membantu meningkatkan keupayaan berintegrasi di antara kaum, yang bertepatan dengan usaha kerajaan untuk merealisasikan konsep 1Malaysia.

Sebagai usaha memantapkan elemen rohani, program j-QAF turut diperkenalkan di SK dan dapat menarik lebih ramai ibu bapa Islam menghantar anak ke SK yang selama ini dikatakan kurang penekanan terhadap pendidikan Agama Islam.

KPM juga sedang giat berusaha untuk meningkatkan prestasi pencapaian SK melalui pelaksanaan beberapa inisiatif bagi merealisasikan hasrat ini supaya selari dengan Pelan Pembangunan Pendidikan Malaysia (PPPM) 2013-2025, antaranya:

- a) Program Transformasi Daerah (DTP).
- b) Sarana Peningkatan Prestasi Sekolah Untuk Sekolah Kurang Murid (SKM).
- c) Perjawatan *School Improvement Specialist Coaches* (SISC+).
- d) Perjawatan *School Improvement Partners* (SIP+).
- e) Pelaksanaan Sarana Ibu Bapa, Sekolah dan Swasta.
- f) Penetapan KPI Akademik dan Dialog Prestasi Akademik.
- g) Pelaksanaan Melindungi Masa Instruksional (MMI).
- h) Amalan Budaya Sekolah Penyayang.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT, MALAYSIA**

PERTANYAAN : LISAN

**TARIKH : 16 OKTOBER 2014
[KHAMIS]**

**DARIPADA : TUAN TAN KOK WAI
[CHERAS]**

SOALAN :-

Y.B. TUAN TAN KOK WAI [CHERAS] minta **MENTERI KESEJAHTERAAN BANDAR, PERUMAHAN DAN KERAJAAN** menyatakan kedudukan semasa hal ehwal semua insinerator sedia ada di negara ini. Adakah cadangan projek-projek insinerator di Kuala Lumpur, Johor, Melaka dan Negeri Sembilan akan dilaksanakan. Jika ya, nyatakan kemajuannya.

JAWAPAN :-

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, pada masa ini Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) telah membina empat (4) Loji Mini Insinerator yang berkapasiti antara 15 tan hingga 100 tan sehari sisa pepejal di Pulau Pangkor, Pulau Langkawi, Pulau Tioman dan Cameron Highlands. Tiga dari insinerator tersebut telah beroperasi manakala insinerator di Pulau Tioman masih dalam proses pengeluaran *Certificate Of Completion And Compliance* (CCC) sebelum diserahkan kepada operator yang dilantik.

Bagi pembinaan loji *Waste to Energy* (WtE) di Stesen Pemindahan Sisa Pepejal Kepong, Kuala Lumpur pula, projek ini telah **ditender secara terbuka antarabangsa** melalui proses *Pre Qualification Questionnaire* (PQQ) pada 27 Januari 2014 dan telah ditutup pada 28 April 2014. Empat (4) petender yang berjaya disenarai pendek di peringkat PQQ telah dipelawa ke peringkat *Request For Proposal*

(RfP) melalui surat tawaran yang dikeluarkan oleh Unit Kerjasama Awam dan Swasta, (UKAS), Jabatan Perdana Menteri (JPM) pada 8 Ogos 2014. Keempat-empat petender tersebut perlu mengemukakan dokumen RfP yang telah lengkap diisi selewat-lewatnya pada 10 November 2014 jam 12.00 tengah hari. Pada masa ini juga, Kementerian melalui Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara (JPSPN) telah melantik perunding untuk menyediakan Kajian Penilaian Alam Sekeliling Terperinci (DEIA) bertujuan bagi memastikan kelestarian alam sekitar kekal terpelihara.

Manakala bagi pembinaan loji WtE di Melaka dan Johor pula, Kementerian telah memohon peruntukan dari Unit Perancang Ekonomi, Jabatan Perdana Menteri (UPE, JPM) untuk melaksanakan kedua-dua projek ini dalam tahun 2015. Bagi cadangan projek WtE di Negeri Sembilan, pelaksanaan projek ini masih lagi dalam pertimbangan Kerajaan.